
Radni Rady Miasta Gliwice                                                                                          Gliwice, dnia 22.03.2022 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Średniego miesięcznego wynagrodzenia w żłobkach miejskich w Gliwicach  

w latach 2018-2021. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracamy się z uprzejmą prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania dotyczącego 

średniego wynagrodzenia w gliwickich żłobkach miejskich: 

 

1) W poszczególnych latach od 2018 do 2021 roku. 

2) Przewidziane w roku 2022. 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 


